

Date: November 7th, 2024

التاريخ: 7 نوفمبر 2024

Circular No:26/ AY 2024-25

Subject: UAE 53rd National Day Celebrations: November 26, 27 and 28, 2024

Dear Parents and Guardians,

As we prepare for the upcoming National Day celebrations, which will take place over **three days this year, from November 26th to 28th, 2024**, we want to create an Emirati environment fostering unity, respect, and joy. To ensure a memorable and harmonious experience for everyone, we ask that you please help foster positive behavior among our students during the festivities.

Encouraging Respectful Participation:

We invite you to encourage your child to participate actively and enthusiastically in activities. Emphasizing the significance of safety, respectful behavior, and courteous interactions will enhance everyone's overall experience.

Promoting Responsible Conduct:

We would like your help promoting responsible conduct among our students. Emphasizing the importance of following event guidelines, respecting and adhering to instructions from teachers and event organizers, and showing consideration for others will contribute to a smooth and enjoyable UAE National Day celebration.

National Day Schedule:

Tuesday, November 26th, 2024 – KG Department Celebration

Due to our significant student enrolment and our dedication to ensuring the safety of our young kindergarten students, we have chosen to celebrate National Day for the Kindergarten Department on a separate date.

On Tuesday, November 26, 2024, the KG 1 and KG 2 students will showcase an engaging performance in the theatre at 8:30 a.m. Due to limited space in the theatre, only one parent per student is invited to attend the KG performances, as per the program that will be shared with parents soon.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد:

بينما نستعد للاحتفالات القادمة بمناسبة اليوم الوطني الإماراتي، التي ستقام على مدى ثلاثة أيام هذا العام، من 26 إلى 28 نوفمبر 2024، نرغب في خلق بيئة إماراتية تعزز الوحدة والاحترام والفرح. لضمان تجربة ممتعة ومتناغمة للجميع، حيث نطلب منكم المساعدة في تعزيز السلوك الإيجابي بين طلابنا خلال الاحتفالات.

تشجيع المشاركة باحترام:

ندعوكم لتشجيع أبناءكم على المشاركة بنشاط وحماس في الأنشطة. إن التأكيد على أهمية السلامة والسلوك المحترم والتفاعل المهذب سيعزز تجربة الجميع بشكل عام.

تعزيز السلوك المسؤول:

نود مساعدتكم في تعزيز السلوك المسؤول بين طلابنا. إن التأكيد على أهمية اتباع إرشادات الفعالية و التقيد بالتعليمات من المعلمين ومنظمي الفعالية، وإظهار الاحترام للآخرين، سيساهم في جعل الاحتفال باليوم الوطني الإماراتي سلسًا وممتعًا.

جدول الاحتفال باليوم الوطني:

الثلاثاء، 26 نوفمبر 2024 – احتفال قسم رياض الأطفال:

نظرًا لعدد الطلاب الكبير المسجلين لدينا وحرصنا على ضمان سلامة طلابنا الصغار في رياض الأطفال، اخترنا الاحتفال بيوم الوطني لقسم رياض الأطفال في تاريخ منفصل.

يوم الثلاثاء، 26 نوفمبر 2024، سيقدم طلاب الروضة عرضًا مميزًا في المسرح في الساعة 8:30 صباحًا. ونظرًا لمساحة المسرح المحدودة، يُدعى فقط ولي أمر واحد لكل طالب لحضور عروض رياض الأطفال، وفقًا للبرنامج الذي سيتم مشاركته مع أولياء الأمور لاحقًا.

To maintain a safe and organized environment, only Kindergarten students and their immediate families are invited to enjoy activities, games, and treats following the performances, which will take place from 10:00 a.m. to 1:00 p.m.

Please be aware that students from neighboring schools, cousins, and friends are not permitted to attend this event to ensure safety. It is exclusively for our school's parents and students.

Parents must present proof of identification upon entry to enjoy the festival.

Please note:

On November 26, 2024, during the KG festival, Grades 1-12 students will follow their regular class schedules and not participate in the KG performance. The security department and supervisors will support the KG students during the festival.

Wednesday, November 27, 2024 – Grades 1-5

Presentation:

Students from **Grades 1 to 5** and selected students from Grades 6 to 12 will be part of the theatre performance. A detailed program with specific timings will be provided to help parents plan their attendance.

Due to limited seating in the theatre, we kindly ask that **only one parent** per student attend the performances on this day, as outlined in the forthcoming program.

Thursday, November 28, 2024 – Main Event: UAE Festival

The main celebration is scheduled for **Thursday, November 28, 2024**, featuring a festival centred around various games for students in Grades 1 to 12. Activities will take place from 8:30 a.m. to 1:00 p.m., providing an opportunity for all students and their parents to enjoy Arabic cuisine, music, traditional Yola dance, and various fun and games.

Students in Pre-KG and KG1-2 will adhere to their regular class schedule on November 27 and 28, 2024, and will remain with their teachers in the kindergarten department classrooms. Due to the large number of participants and our commitment to safety precautions, they will not be included in the main event on Thursday.

لحفاظ على بيئة آمنة ومنظمة، يُدعى فقط طلاب رياض الأطفال وعائلاتهم للاستمتاع بالأنشطة والألعاب والحلويات بعد العروض، والتي ستقام من الساعة 10:00 صباحًا حتى 1:00 ظهرًا.

يرجى العلم أن طلبة المدارس الأخرى، وأبناء العم، والأصدقاء غير مسموح لهم بحضور هذا الحدث لضمان سلامة الطلبة. إنه حصري للوالدين وطلاب مدرستنا. يجب على الآباء تقديم إثبات الهوية عند الدخول للاستمتاع بالمهرجان.

يرجى ملاحظة:

في 26 نوفمبر 2024، خلال احتفالات رياض الأطفال، سيتبع طلاب الصفوف 1-12 جداولهم الدراسية المعتادة ولن يشاركوا في أداء رياض الأطفال. ستقوم إدارة المدرسة والمشرفون بدعم طلاب رياض الأطفال خلال المهرجان.

الأربعاء، 27 نوفمبر 2024 – عرض الصفوف 1-5:

سيكون الطلاب من الصفوف 1 إلى 5، وبعض الطلبة من الصفوف 6 إلى 12 سيكونون جزءًا من عرض المسرح. سيتم توفير برنامج مفصل مع توقيتات محددة لمساعدة أولياء الأمور في التخطيط لحضورهم. نظرًا لمحدودية المقاعد في المسرح، نطلب بلطف أن يحضر ولي أمر واحد فقط لكل طالب العروض في هذا اليوم، كما هو موضح في البرنامج الذي سيتم مشاركته قريبًا.

الخميس، 28 نوفمبر 2024 – الحدث الرئيسي: مهرجان الإمارات:

سيُقام الاحتفال الرئيسي في يوم الخميس، 28 نوفمبر 2024، ويشمل مهرجانًا يركز على الألعاب المتنوعة للطلاب في الصفوف 1 إلى 12. ستقام الأنشطة من الساعة 8:30 صباحًا حتى 1:00 ظهرًا، مما يوفر فرصة لجميع الطلاب وأولياء الأمور للاستمتاع بالمأكولات العربية والموسيقى ورقص اليولا التقليدي ومجموعة متنوعة من الألعاب الممتعة.

سيتبع طلاب الروضة جداولهم الدراسية المعتادة في 27 و28 نوفمبر 2024، وسيتمكنون مع معلمهم في فصول رياض الأطفال. نظرًا لعدد المشاركين الكبير والتزامنا بإجراءات السلامة، لن يتم تضمينهم في احتفال يوم الخميس.

السلامة والإشراف:

Safety and Supervision

Parents are requested to assist the school's administration, security, and supervisors by supervising their children during the main event on Thursday, November 28, 2024, when they attend. We can ensure safety, appropriate behavior, and a respectful celebration together.

Unsafe Objects:

To ensure a safe environment during the celebrations, we will not allow unsafe items such as spray cans, hair color sprays, water guns, firecrackers, or other risky materials. The school has a strict safety policy and will not tolerate items or behaviors compromising our community's well-being. We appreciate your cooperation with these guidelines. Additionally, we kindly ask that flags or emblems from countries other than the UAE not be displayed during the event.

Additional Notes:

Examinations and Quizzes for Grades 6-12:

Please be advised that examinations and end-of-term quizzes for Grades 6 to 12 will commence on November 20, 2024, and continue through November 26, 2024. Following the national holiday on December 5, 2024, assessments will resume until December 11, 2024. Students are encouraged to prepare for their exams in advance.

Bus Transportation:

Buses will operate on November 26 and November 27, 2024, for morning pick-up and afternoon drop-off. Bus dismissal on the two days will be at 12:50 p.m.

Car students will be dismissed at 1:00 p.m.

يُطلب من أولياء الأمور مساعدة إدارة المدرسة والأمن والمشرفين من خلال الإشراف على أبنائهم خلال الاحتفالات يوم الخميس، 28 نوفمبر 2024، عندما يحضرون.

معًا، يمكننا ضمان السلامة والسلوك المناسب والاحتفال باحترام.

الأشياء غير الآمنة:

لضمان بيئة آمنة خلال الاحتفالات، لن نسمح باستخدام أشياء غير آمنة مثل علب الرش، ورذاذ صبغ الشعر، وألعاب الماء، والألعاب النارية، أو غيرها من المواد الخطرة. لدى المدرسة سياسة سلامة صارمة ولن تتسامح مع العناصر أو السلوكيات التي تعرض المجتمع المدرسي للخطر. نقدر تعاونكم مع هذه الإرشادات. بالإضافة إلى ذلك، نطلب بلطف عدم عرض الأعلام أو الرموز من دول أخرى غير الإمارات العربية المتحدة خلال هذا الاحتفال.

ملاحظات إضافية:

الامتحانات والاختبارات للصفوف 6-12:

يرجى العلم أن الامتحانات والاختبارات النهائية للصفوف من 6 إلى 12 ستبدأ في 20 نوفمبر 2024 وتستمر حتى 26 نوفمبر 2024. ومن ثم تستأنف الامتحانات والتقييمات من بعد العطلة الوطنية في 5 ديسمبر 2024، حتى 11 ديسمبر 2024. يُشجع الطلاب على الاستعداد لامتحاناتهم مسبقًا.

خدمة النقل بالحافلات:

ستعمل الحافلات في 26 و 27 نوفمبر 2024، لعمليات الاستلام الصباحية والتسليم بعد الظهر. بينما سيكون موعد مغادرة الحافلات في اليومين عند الساعة 12:50 ظهرًا.

سيتم تسليم طلاب السيارات عند 1:00 ظهرًا.

Important:

On **November 28, 2024**, buses will only be available for morning pick-up. Parents are encouraged to attend the festivities from 8:30 a.m. to 1:00 p.m. and are requested to pick up their children at 1:00 p.m. Buses will be parked away from the school to accommodate parking for the festival; therefore, parents should plan their children's transportation accordingly.

Students will adhere to their regular class schedules on Friday, November 29, 2024.

Contributions and stalls on Thursday, November 28, 2024

The school administration and staff, supported by the Mothers Council, are organizing a special event for the **UAE 53rd National Day** and appreciate any contributions from parents.

Interested parents can contact Ms. Basma Al Zaabi, Chairlady of the Mothers Council, at chairlady.motherscouncil@ajyalfalah.sch.ae, Ms. Samira Youssfi, PA to the Principal, at samira.youssfi@ajyalfalah.sch.ae, or complete the attached form.

We look forward to celebrating this special occasion and will share more details in the forthcoming program.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown

Principal Director



مهم للغاية:

في **28 نوفمبر 2024**، ستكون الحافلات متاحة فقط لعمليات الاستلام الصباحية. نُشجع الأولياء على حضور الاحتفالات من الساعة 8:30 صباحًا حتى 1:00 ظهرًا، ويُطلب منهم اصطحاب أطفالهم في الساعة 1:00 ظهرًا. ستتوقف الحافلات بعيدًا عن المدرسة لتوفير مواقف للسيارات خلال الاحتفالات؛ لذا يجب على أولياء الأمور التخطيط لوسائل نقل أبناءهم وفقًا لذلك. سيستمر الطلاب في اتباع جداولهم الدراسية المعتادة يوم الجمعة، 29 نوفمبر 2024.

المساهمات والأكشاك في يوم الخميس، 28 نوفمبر 2024:

تقوم إدارة المدرسة والموظفون، بدعم من مجلس الأمهات، بتنظيم حدث خاص بمناسبة اليوم الوطني الإماراتي 53، ونقدر أي مساهمات من الأولياء الأمور.

يمكن للأباء المهتمين بالاتصال بالسيدة بسمة الزعابي، رئيسة مجلس الأمهات، على البريد الإلكتروني chairlady.motherscouncil@ajyalfalah.sch.ae، أو بالسيدة سميرة يوسف، مساعدة المدير، على البريد الإلكتروني samira.youssfi@ajyalfalah.sch.ae، أو ملئ النموذج المرفق في حالة الرغبة في المشاركة في البازار.

نتطلع للاحتفال بهذه المناسبة الخاصة وسنشرك المزيد من التفاصيل في البرنامج القادم.

مع خالص التقدير،

الدكتورة أنطوانيت براون

مديرة المدرسة





UAE National Day Celebration 2024
Exhibition Space Request Form
Date: November 28, 2024
Time: 8:30 a.m. – 2:00 p.m.

Business Details:

- Business Name:
- Type of Business and Products Offered:

Owner / Manager Information:

- Full Name:
- Contact Number:
- Email Address:
- Emirates ID (Please attach a copy)

Please indicate with a check (v)

- 1 space (3x3) with 1 table and 2 chairs
- I agree to contribute AED 400 per space/table, payable to the school's accountant by November 20, 2024. All funds raised will be donated to a charity selected by the Mothers' Council.
- 2 spaces (3x3 with 2 tables and 2 chairs)
- I will provide my own table and chairs – space (3*3)
- I will need an electricity socket

Important Notes:

1. Registration: All businesses must be registered on the ADEK portal. Please submit the required documents on November 20.
2. Setup: Stalls should be set up on Wednesday, November 27, 2024, between 3:00 p.m. and 8:00 p.m.
3. Regulations: All participants must follow ADEK health and safety regulations, as well as Ajyal International School, Ministry of Health, and Civil Defense guidelines, which will be displayed at each stall.
4. Gas cylinders are not allowed on the school premises.
5. Spray cans, hair color sprays, firecrackers or risky material displayed and sold at the stalls are not allowed.
6. Flags, items and emblems from countries other than the UAE are not allowed.

احتفالية اليوم الوطني لدولة الإمارات 2024

نموذج طلب مساحة عرض

التاريخ: 28 نوفمبر 2024 - الوقت: 8:30 صباحاً – 2:00 ظهراً

تفاصيل العمل :

اسم المتجر : _____
نوع العمل والمنتجات المعروضة : _____
معلومات المالك / المدير : _____
الاسم الكامل : _____
رقم الهاتف : _____
عنوان البريد الإلكتروني : _____
رقم الهوية الإماراتية (يرجى إرفاق نسخة): _____

يرجى الإشارة بعلامة (√)

- 1 مساحة (3*3) مع 1 طاولة و 2 كرسي
- أوافق على دفع 400 درهم إماراتي لكل مساحة/طاولة إلى محاسب المدرسة بحلول 20 نوفمبر 2024. سنتبرع بجميع الأموال التي تم جمعها لجمعية خيرية يتم اختيارها من قبل مجلس الأمهات.
- 2 مساحة (3*3) مع 2 طاولة و 4 كرسي
- سأقوم بتوفير طاولتي وكراسي بنفسي.
- سألتزم بالمساحة الخاصة بي
- سأحتاج إلى مقبس كهربائي.

ملاحظات مهمة :

1. التسجيل: يرجى تقديم الوثائق المطلوبة بحلول 20 نوفمبر 2024 لتقديمها لدائرة التعليم والمعرفة .
2. الإعداد: يجب إعداد الأكشاك يوم الأربعاء، 27 نوفمبر 2024، بين الساعة 3:00 مساءً و 8:00 مساءً .
3. اللوائح: يجب على جميع المشاركين اتباع لوائح الصحة والسلامة الخاصة بدائرة التعليم والمعرفة، بالإضافة إلى إرشادات مدرسة أجيال الدولية ووزارة الصحة والدفاع المدني، والتي ستعرض في كل كشك.
4. غير مسموح تواجد أسطوانات الغاز داخل حرم المدرسة.
5. غير مسموح بعرض وبيع عبوات الرش، وعبوات صبغ الشعر، والألعاب النارية أو المواد الخطرة في الأكشاك.
6. غير مسموح ببيع أو عرض شعارات لغير دولة الإمارات العربية المتحدة.